
Referat bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd  

den 17.12. 2019 kl. 18.00, Vilde Vulkaner, 4760 Vordingborg 
 

  

Vordingborg 

Idrætsråd 

 Dagsorden Referat  

Deltagere: 

Henrik Pape 

Ole Madsen 

Lars Kleist 

Peer Pedersen 

Nick Hansen 

Jan Friberg 

Bill Rene Hansen 

Jan Clausen, suppleant 

Ulla Røngård, suppleant 

Afbud:     Bill Rene Hansen 

                Peer Pedersen 

                Nick Hansen 

 

Dato, tid og sted: 
Tirsdag den 17. december 2019 kl. 18.00 

Vilde Vulkaner Vordingborg 

 

Referent: 
Henrik Pape 

 

 

1.  Sidste referat 

 Emner til bestyrelsen. 

Connie Dalsgård har takket nej. 

Nick Hansen, ønsker at trække sig fra bestyrelsen. 

Bestyrelsen afsøger videre efter mulige emner 

2.  Aktiv havn 

Evalueringsmøde d. 11.11 Økonomi: der bliver et overskud på 27,- 

Arrangementet har været en sådan succes at Stege nu 

ønsker at holde arrangementet i egne rækker og 

afholde det hvert år, men med VIR på sidelinjen. 

Præstø som var sat til at holde det i 2020, ønsker også 

at være tovholder på arrangementet selv, med VIR på 

sidelinjen.  

3. Referat fra møder 

 DGI.    Pape og Jan C. orienterede om mødet 

 

Broen  Jan F. orienterede om mødet på Bosei, Vi bliver 

inviteret til et nyt møde med deltagelse af Broen, 

kommunen og DGI. DGI indkalder. 

 

Regionsmøde med idrætsråd.  Ole orienterede fra 

mødet.  

 

Årligt møde med KIF.  

4. Facilitet- 

undersøgelse 

 Vi har besøgt følgende haller. 

Jan F. har besøgt Kastrup hallen, med få svar til følge. 

Brugernes ønsker er mere beskedne end dem der er 

stillet op i undersøgelsen.  

Ulla har besøgt Bårse hallen, fået en del svar og været 

rundt og se hallen. Brugerne var glade for vores besøg. 

Priserne på udbedringerne menes voldsomt høje. 

5.  Dialog med 

kommunen 

 Vi ønsker et haste møde med hele KIF udvalget. 

Punkter til mødet sendes til Jan C. som laver 



powerpoint. Jan F. sender sit skriv til Pape som sender 

det til udvalget. 

6. Kommende møder 

04.01 Møde i Herning 

 

16.01 Valgmøde til DIF 

 

23.04 Årsmøde DGI 

 

12.02 & 13.05 & 19.08 & 11.11 kl. 16.30 

– 18.00 Møder med forvaltningen 

 

15.06 Møde med DGI i Maribo 

 

Ingen deltager 

 

Jan C. og Jan F. deltager 

 

 

 

 

 

 

Pape og Clausen deltager 

7. Eventuelt 

 

 

 

Økonomi, årets resultat kommer ud med en minus på ca 

8.400,- 

 

Årligt arrangement i stedet for Aktiv havn. 

Åben forening 

Foreningsfest 

Kursusarrangør 

 

Talentudvikling,  Svømmeklubben har et projekt med 

kommunen omkring talentudvikling. 

 

Idrætspriser, bliver afviklet den 30. april, vi vil gerne 

deltage med 5.000,- til underholdning hvis det skulle 

blive nødvendigt. 

 

8. Næste møde 

 

 10. januar julefrokost på Le Klint kl. 18.00 uden 

påhæng. 

Jan F koordinerer tilmeldinger. 

Næste bestyrelsesmøde dato fastsættes når vi kender 

dato på mødet med forvaltningen / politikkerne.. 

 


